

茶籽清洁
天然清洁用品
植物清洁 老少皆宜
呵护家庭健康

幸福源于健康
清洁始于天然

更环保 多用途 高性价比 好生活
MORE ENVIRONMENT PROTECTION MULTI-PURPOSE HIGH COST PERFORMANCE THE GOOD LIFE

湖南净湖农林科技有限公司 (AGRISKY CO.,LTD.)
生产地址: 湖南省岳阳市云溪区陆城镇道仁矶
联系人: 熊东生 13789001258(微信同号) QQ:195371260 http://www.chemsky.com

五、 妙用硫酸镁



1. 减少虫害: 按照500毫升清水兑1.5克茶籽硫酸镁的比例制作溶液(以下统称“硫酸镁溶液”), 直接喷在茎上, 可以驱除蚜虫、红蜘蛛、红蜘蛛、黄条虫、蚜虫等。
2. 催芽: 播种前用“硫酸镁溶液”喷透土壤, 这样长出来的小苗健壮、结实。
3. 促进植物根系生长(全季养护): 用“硫酸镁溶液”作为定根水浇透移栽小苗的盆, 提高成活率。
4. 促进植物开花: 使用“硫酸镁溶液”喷洒植物叶片, 每两周一次, 叶子小苗的生长、整体植株都会更加健壮。
5. 防止开花前落果: 在开花时, 使用“硫酸镁溶液”喷洒植物叶片, 每两周一次, 可减少落叶、落果。
6. 促进果实膨大: 使用“硫酸镁溶液”喷洒植物叶片, 每两周一次, 能获得许多果实。
7. 提高果实品质: 使用“硫酸镁溶液”喷洒于植物根部, 每三周一次, 能让果实更甜。
8. 优化室内环境: 使用“硫酸镁溶液”, 每周一次, 能让植物逐渐生长茂盛。
9. 延长花期: 使用“硫酸镁溶液”喷洒植物叶片, 每周一次, 能让植物逐渐生长茂盛。

● 本使用说明中的硫酸镁溶液达到HG/T2890标准。

注意事项 NOTE

1. 当多使用茶籽粉时, 尽量避免茶籽粉和灰尘、杂质等接触。茶籽粉、茶籽粉溶液, 如不慎沾到皮肤上, 请及时清洗。及及时清洗双手, 因为茶籽粉含有天然植物成分(有机酸), 遇水(或碱)容易刺激皮肤。请避免茶籽粉直接接触于皮肤及黏膜(如眼睛)等。遇水(或碱)容易刺激皮肤。请避免茶籽粉直接接触于皮肤及黏膜(如眼睛)等。
2. 本使用说明中的茶籽粉系列产品(QJUBV003/QJUBV002/产), 1. When in the use of the seed powder, try to avoid contact of the seed powder with the face, neck, hands, clothing, shoes, etc. If it accidentally appears after the above situation, wash it off immediately with clean water. Avoid contact with the eyes, mouth, and other sensitive parts. Avoid contact with the skin and mucous membranes (such as the eyes).
2. According to users' habits, some seeds do not need to be sown in plastic bags, but some seeds are used in plastic bags and plastic, which can prevent diseases and insects, but also can increase the humidity of the substrate if there are too humid areas. The sowing can be carried directly using the plastic.
3. The tea seed powder product in this instruction manual are produced according to GB2890 or QJUBV002.

四、 妙用小苏打清洁剂

Four: Sodium bicarbonate powder for cleaning

◆ **衣物清洁: 1. Clothes cleaning**
衣物浸泡在小苏打溶液中约1-2小时, 然后清水冲洗。
Soak the clothes in boiling water solution about for 1 or 2 hours, then wash with water.

◆ **去渍除霉: 2. Decontamination and moisture absorption**
适用于衣物、鞋柜、鞋、浴室等。将小苏打粉直接撒在污渍处, 静置片刻后, 再用清水冲洗即可。

◆ **去茶渍咖啡渍: 3. Remove tea stains and coffee stains**
用高浓度清洗。
Wash with strong dilution.

◆ **清洗瓷砖: 4. Clean ceramic tile**
小苏打可以使瓷砖上的污垢分解, 用小苏打清洗瓷砖可以起到不错的清洁作用。
Baking soda can make the dirt on ceramic tile disappear. Clean ceramic tile with baking soda can be a good cleaning effect.

◆ **小苏打与茶籽粉、白醋等搭配使用(详见茶籽粉使用方法、效果、说明)。小苏打与白醋及茶籽粉可以混合用于清洗。**

◆ **去茶渍咖啡渍: 3. Remove tea stains and coffee stains**
用高浓度清洗。
Wash with strong dilution.

◆ **清洗瓷砖: 4. Clean ceramic tile**
小苏打可以使瓷砖上的污垢分解, 用小苏打清洗瓷砖可以起到不错的清洁作用。
Baking soda can make the dirt on ceramic tile disappear. Clean ceramic tile with baking soda can be a good cleaning effect.

◆ **小苏打与茶籽粉、白醋等搭配使用(详见茶籽粉使用方法、效果、说明)。小苏打与白醋及茶籽粉可以混合用于清洗。**

注:
● 避免直接接触, 避免吞食。
● 避免接触伤口或破损处, 避免用于敏感部位。
● 避免接触眼睛, 避免接触黏膜。
● 不可食用。
● 不可用于清洗。
● 小苏打小苏打产品达到GB1898.2标准。

NOTE:
● Avoid direct contact, avoid swallowing.
● Avoid contact with wounds or damaged areas, avoid use on sensitive parts.
● Avoid contact with eyes, avoid contact with mucous membranes.
● Do not eat.
● Do not use for cleaning.
● The quality of baking soda in this instruction manual meets the standard of GB1898.2.

清洗玻璃 碟碗较多时, 在装有开水的容器中加大量茶籽皂素(根据玻璃的脏数和水的脏程度), 搅拌均匀后将玻璃碟碗放入水中, 根据实际脏污可以加入高温水降温, 用洗碗布(或百洁布)进行擦洗, 能迅速去除此垢。

When washing the dishes, add an appropriate amount of this product to the container with boiling water/increase or decrease according to the number of dishes and water contamination. Stir to make bubbles and then submerge the dishes in the water. Scrubbing with a dishcloth can quickly remove grease.

◆ **清洗蔬果:** 在装有开水的容器中加大量茶籽皂素, 搅拌均匀后将蔬果放入水中浸泡约3-5分钟, 然后轻轻搓洗并漂净即可, 可有效去除农药残留。

Method: In a container with an appropriate amount of boiling water put an appropriate amount of this product, stirring foam and cooled, put vegetables and fruits soaked for about 3 minutes, then gently scrubbed and rinsed with water, without bringing in new plastic agents into, can also remove the residual agents in vegetables and fruits.

使用方法: 在装有开水的容器中加大量茶籽皂素, 搅拌均匀后将蔬果放入水中浸泡约3-5分钟, 然后轻轻搓洗并漂净即可, 能有效去除蔬果中的农药残留。

Useage: Add boiling water into a suitable container, and then immediately stir the product into boiling water in proportion to better. Add proper amount of normal temperature water to cool it down to the required temperature, and then start cleaning. Do not bring in a new plastic agent, can also remove the residual agents in fruits and vegetables. Rinse with clean water after washing.

◆ **茶籽皂素:** 每1 200克(单位: 包), 即1茶籽皂素兑水200L。

Reference dosage: 1 200 grams (unit: gram), that is, 1 gram of the product mixed with 200 grams of water.

三、 珠宝首饰清洁

Three: Jewelry Cleaning

◆ **茶籽粉清洁珠宝首饰:**
茶籽粉清洁珠宝首饰后其光泽如新且对其无腐蚀性。请清洗完毕后, 用清水冲洗, 避免直接接触。清洗完毕后, 用清水冲洗, 避免直接接触。

After cleaning jewelry goods with the seed powder, you can see as shiny as new and not to cause harm to them easily and safely. After cleaning, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ **茶籽粉清洁珠宝首饰:**
茶籽粉清洁珠宝首饰后其光泽如新且对其无腐蚀性。请清洗完毕后, 用清水冲洗, 避免直接接触。清洗完毕后, 用清水冲洗, 避免直接接触。

After cleaning jewelry goods with the seed powder, you can see as shiny as new and not to cause harm to them easily and safely. After cleaning, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ **茶籽粉清洁珠宝首饰:**
茶籽粉清洁珠宝首饰后其光泽如新且对其无腐蚀性。请清洗完毕后, 用清水冲洗, 避免直接接触。清洗完毕后, 用清水冲洗, 避免直接接触。

After cleaning jewelry goods with the seed powder, you can see as shiny as new and not to cause harm to them easily and safely. After cleaning, please wash with clean water, avoid direct contact.

一、 肌肤清洁

One: Skin Cleaning

◆ **洗发茶籽粉清洁:**
1. The seed powder for cleaning hair:
洗发茶籽粉, 洗发护发, 对头皮上的垢、硬皮、头屑等, 洗发护发, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ **沐浴茶籽粉清洁:**
2. The seed powder for cleaning body:
沐浴茶籽粉, 沐浴护发, 对皮肤上的垢、硬皮、头屑等, 沐浴护发, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ **洗脸茶籽粉清洁:**
3. The seed powder for cleaning face:
洗脸茶籽粉, 洗脸护发, 对面部上的垢、硬皮、头屑等, 洗脸护发, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ 洗发茶籽粉清洁:

1. The seed powder for cleaning hair:
洗发茶籽粉, 洗发护发, 对头皮上的垢、硬皮、头屑等, 洗发护发, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ **沐浴茶籽粉清洁:**
2. The seed powder for cleaning body:
沐浴茶籽粉, 沐浴护发, 对皮肤上的垢、硬皮、头屑等, 沐浴护发, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ **洗脸茶籽粉清洁:**
3. The seed powder for cleaning face:
洗脸茶籽粉, 洗脸护发, 对面部上的垢、硬皮、头屑等, 洗脸护发, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ 洗护茶籽粉清洁:

1. The seed powder for cleaning hair:
洗发茶籽粉, 洗发护发, 对头皮上的垢、硬皮、头屑等, 洗发护发, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ **沐浴茶籽粉清洁:**
2. The seed powder for cleaning body:
沐浴茶籽粉, 沐浴护发, 对皮肤上的垢、硬皮、头屑等, 沐浴护发, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ **洗脸茶籽粉清洁:**
3. The seed powder for cleaning face:
洗脸茶籽粉, 洗脸护发, 对面部上的垢、硬皮、头屑等, 洗脸护发, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.

二、 餐具、厨具、果蔬清洗

Two: Washing tableware, kitchenware, fruits and vegetables

◆ **厨房用茶籽粉清洁:**
1. The seed powder for kitchen use:
茶籽粉清洁, 厨房清洁, 对厨房上的垢、硬皮、头屑等, 厨房清洁, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.

◆ **清洗果蔬:**
2. The seed powder for cleaning fruits and vegetables:
清洗果蔬, 果蔬清洁, 对果蔬上的垢、硬皮、头屑等, 果蔬清洁, 改善头皮的角质化程度。

Useage: In a suitable container, remove hair powder, add hot and hot skin oil, leave for about 10 minutes, then use the product to wash the hair. After washing, please wash with clean water, avoid direct contact.